
 

 
 
 

MOTIE 

Indiener: Jack van Gelooven (SP) 

Raadsvergadering: 8 november 2022 

Agendapunt: Begroting 2023 

Onderwerp: Verantwoording TONK-gelden 

*Besluit:  

 

*de griffier,  *de voorzitter, 
{{esl:Signer1:Signature:size(200,50)}} {{esl:Signer2:Signature:size(200,50)}} 

 
* In te vullen door de griffier/voorzitter. 

 
De gemeenteraad van Maastricht, in vergadering bijeen op 8 november 2022, 
behandelende het raadsvoorstel Begroting 2023,  
 
Constaterende dat: 

 Maastricht Marketing naast de jaarlijkse subsidie van 883.000 euro een extra bijdrage van ruim 700.000 euro 
heeft ontvangen vanuit de zogenaamde overgebleven TONK-gelden, die eerder al naar de algemene reserves 
werden overgeheveld;  

 de TONK-regeling in essentie bedoeld was voor huishoudens die door de coronacrisis ‘te maken kregen met 
een onvoorzienbare en onvermijdelijke terugval in hun inkomen, en die daardoor noodzakelijke kosten niet 
meer konden voldoen en waarvoor andere regelingen niet of onvoldoende soelaas boden’1; 

 grote groepen inwoners van Maastricht momenteel te maken krijgen met een evenzo onvoorzienbare en 
onvermijdelijke terugval in hun inkomen, zij het dit keer door de inflatie- en energiecrisis; 

 het met het oog op de oorspronkelijke doelstelling van de TONK-regeling en de huidige terugval in inkomen 
van veel Maastrichtenaren onbegrijpelijk is dat de overgebleven TONK-gelden in de algemene reserves 
gevloeid zijn en vervolgens worden besteed aan marketingdoeleinden, waar deze ook ten behoeve van de 
gedupeerde huishoudens van de huidige crises ingezet hadden kunnen worden; 

 de Raad geen enkel inzicht heeft gekregen waar het voornoemde extra subsidiebedrag aan Maastricht 
Marketing precies voor wordt ingezet; 

 daar wel degelijk via schriftelijke vragen naar is geïnformeerd; 

 de Raad op geen enkele manier kan beoordelen of het bedrag effectief en efficiënt wordt gebruikt; 

 Maastricht Marketing heeft aangegeven geen inzage te willen geven in de cijfers en de onderbouwing van 
haar uitgaven c.q. waar die ruim 700.000 euro voor wordt gebruikt; 

 
Overwegende dat: 

 de Raad wil weten waarvoor dit het extra bedrag wordt ingezet en waar onze gemeenschapsgelden voor zijn 
gebruikt of gebruikt gaan worden;  

 
BESLUIT: 

 dat het college de raad een uitgebreid verslag doet toekomen dat duidelijk uiteenzet waar het extra 
subsidiebedrag van ruim 700.000 euro voor werd of in de toekomst wordt gebruikt.  
 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 

                                                           
1 https://vng.nl/artikelen/tijdelijke-ondersteuning-voor-noodzakelijke-kosten-tonk 
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Jack van Gelooven Bram Nab  
SP   FvD 


